	INSTALLING THE REFRIGERATOR

REFRIGERATOR LOCATION

Do not install the refrigerator where the temperature will go below 60°F (16°C) because it will not run often enough to maintain proper temperatures.

Do not install the refrigerator where the temperature will go above 100°F (37°C) because it will not perform properly.

Do not install the refrigerator in a location exposed to water (rain, etc.) or direct sunlight.


Install it on a floor strong enough to support it fully loaded.

CLEARANCES

Allow the following clearances foe ease of installation, proper air circulation and plumbing and electrical connections.


Sides 1/8" (3mm)

Top 1" (25 mm) Cabinet/Hinge Cover

Back 2" (50 mm)

REMOVING THE REFRIGERATOR DOORS

IMPORTANT NOTE: This refrigerator is 37-1/8" (943 mm) deep (refer to chart on previous page). Doors and passageways leading to the installation location must be at least 37-1/8" (943 mm) wide in order to leave the doors and handles attached to the refrigerator while transporting it into the installation location. If passageways are less than 37-1/8" (943 mm), the refrigerator doors and handles can easily be scratched and damaged. The top cap and doors can be removed to allow the refrigerator to be safely moved indoors. If passageways are less than 34-9/16" (878 mm), start with Step 1.

If it is not necessary to remove doors, skip to Step 11. Leave tape and all packaging on doors until the refrigerator is in the final location.

NOTE: Use a padded hand truck to move this refrigerator. Place the refrigerator on the hand truck with a side against the truck. We strongly recommend that TWO PEOPLE move and complete this installation.


1. REMOVE THE REFRIGERATOR AND FREEZER DOOR HANDLES (if necessary)

Handle design varies; however installation is the same.


Tighten/loosen the handle to/from the door by turning set screw with 1/8" Allen wrench. Leave film on door until installation is finished.

If handle mounting fasteners need to be tightened or removed, use a 3/16" Allen wrench.
	УСТАНОВКА ХОЛОДИЛЬНИКА


РАЗМЕЩЕНИЕ ХОЛОДИЛЬНИКА

Не устанавливайте холодильник в местах, где температура опускается ниже 16°C, иначе перебои в работе не позволят ему поддерживать нужную температуру.


Не устанавливайте холодильник в местах, где температура поднимается выше 37°C, в этом случае он не сможет функционировать правильно.

Не устанавливайте холодильник в местах, где он может подвергнуться воздействию воды (например, дождя) и прямых солнечных лучей.

Чтобы холодильник можно было заполнить целиком, он должен быть размещён устойчиво.

ЗАЗОРЫ

Для упрощения установки, а также для достаточной циркуляции воздуха и правильной работы водоснабжения и электричества, оставьте следующие зазоры:

По сторонам 3 мм

Сверху 25 мм (от корпуса либо от накладки на петлю двери)

Сзади 50 мм

СНЯТИЕ ДВЕРЕЙ ХОЛОДИЛЬНИКА



ВАЖНО: Глубина холодильника 943 мм (см. таблицу на предыдущей странице). Коридоры, по которым вы будете транспортировать холодильник к месту установки, и дверные проёмы в них должны быть как минимум 943 мм в ширину, чтобы не пришлось снимать двери и ручки перед транспортировкой. Если ширина коридоров менее 943 мм, двери холодильника и ручки могут быть поцарапаны или повреждены. Во избежание этого можно снять крышку и двери. Если ширина коридоров уже, чем 878 мм, начинайте с пункта 1.







Если снимать двери нет необходимости, начинайте сразу с пункта 11. Не снимайте ленту и упаковочный материал до тех пор, пока холодильник не будет доставлен на место установки.

ОБРАТИТЕ ВНИМАНИЕ: Для транспортировки холодильника используйте грузовую тележку, покрытую мягким материалом. Холодильник на тележке располагайте боком. Настоятельно рекомендуется, чтобы в транспортировке и установке участвовали ДВА ЧЕЛОВЕКА.

1. СНИМИТЕ ДВЕРИ ХОЛОДИЛЬНИКА И МОРОЗИЛЬНОЙ КАМЕРЫ (если это необходимо)
Внешний вид ручек может отличаться у разных моделей, это не влияет на процесс установки.

Снять и установить ручку двери можно, выкрутив/закрутив болт с помощью шестигранного ключа на 3 мм. Плёнку на двери не снимайте до завершения установки.

Если крепёжные элементы ручки тоже нужно снять или установить, используйте шестигранный ключ на 5 мм.





